
 

 

 

 

 

Protokoll från styrelsemöte nr 20 (telefonmöte) 

Tid:    24 mars 2021, kl 18:30 

Plats: Telefonmöte 

Närvarande:  Bengt Martinsson,  Christer Larsson, Elisabeth Ebbesson,   

                        Mats Andersson, Anita Lindstedt, Sivert Eklundh 

Frånvarande: Kaj Johansson, Helen Lärka och Kerstin Bengtsson 

 

1. Öppnande 

Ordf öppnar mötet 

2. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes 

3. Föregående protokoll från möte nr 19 

Föregående protokoll godkändes 

4. Hemsida, synpunkter 

Christer informerar om de uppdateringar som skett. Påminnelse betr årets 

medlemsavgift tas bort från start sidan. 

5. Ekonomi, antal medlemmar 

Vi har nu 126 medlemmar. Bengt går igenom uppdaterad balans- och resultaträkning. 

Vi har 70.138 kr på kontot. Aktuellt beräknat resultat + 26.189 kr.  

6. Försäkringar 

71 medlemmar har betalat försäkring hittills.  

7. Lokaler 2021.  

Christer har kontaktat ordf Laila Steien, Pensionärernas Hus, betr lokaler framöver. Vi 

gör ett studiebesök där när det närmar sig fysiska möten. 

8. Planering inför årsmötet. Handlingar till mötet inkl revisionsberättelsen är klara. 

Vi planerar att om möjligt hålla ett digitalt årsmöte den 19 maj, via applikationen 

”Teams”. Christer undersöker förutsättningarna för detta och kontaktar Anita 

Rhodin. Kallelse skall gå ut minst 4 veckor innan årsmötet. Vi skriver en motion till 

årsmötet där vi beskriver RGMF:s förslag att inkludera försäkringen i årsavgiften, 

samtidigt som vi avstyrker förslaget. Detta för att höra medlemmarnas åsikter. 

9. Årsmötet i RGMF den 13 mars. Bengt rapporterar. Bengt redogör för det digitala 

årsmötet i RGMF och hur det fungerade. Frågor betr de formella punkterna på 

dagordningen var utsända innan mötet och svaren skickades in. Om man hade åsikter 



betr dessa punkter togs detta upp på mötet. Innan mötet skickades en länk ut som 

man anslöt via. Styrelsen var samlade i ett gemensamt rum under mötet. 40 personer 

deltog. C:a en vecka innan mötet gjordes en provuppkoppling för att kontrollera 

tekniken. 

10. Rapporter om mentorskap 

Bengt 3 st, Elisabeth 3 st. Christer anmäler Anita Lindstedt som ny mentor. 

11. Kontakt med Lottie Giertz, Linnéuniversitetet. Elisabeth redogör. Elisabeth är vår 

kontaktperson och hon har pratat med Lottie. F.n. pågår ansökan om medel till 

projektet. Därefter samlas material in och sammanställs. Projektet beräknas pågå till 

dec 2022. 

12. Övriga frågor. Elisabeth tar upp ett fall där föräldrarna till sitt handikappade barn har 

köpt ett hus där det är tänkt att barnet och omvårdnadspersonal skall kunna bo. 

Elisabeth frågar Hanna Fransson om detta är formellt möjligt och hur man i så fall går 

vidare. Mamman till barnet är god man idag. 

RGMF meddelar att man bör överklaga arvodesbeslut som är sänkta jämfört med 

förra årets arvode. Speciellt betr ”Sörja för person”. Detta har skett med framgång på 

olika ställen i Sverige. Förslag till text för en överklagan finns på hemsidan. 

13. Nästa möte 

Den 21 april. Ev kan vi prova att använda ”Teams” på detta möte. 

14. Avslutning 

Ordf avslutar mötet 

 

 

 

Vid protokollet                                                                     Justerat  

 

 

Christer Larsson/ Sekr                                                                  Bengt Martinsson/ Ordf 

 

 

 

 

 


